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Rullering av kommuneplan - Oppfølging av 

innspel fra 2015 og 2017.  

  

Syner til vårt brev av 27.januar d.å. samt innpel fra 2015 og 2017.  Vi kan ikkje sjå at vi 

har mottatt svar på brevet. 

  

Vi har forståing for at kommunane har mykje som skal gjerast i forhold til ny kommune, 

men vil likevel gjera merksam på at vi har lagt ned eit stort arbeid med planen som følge 

av ein invitasjon frå Radøy kommune.  

  

Radøy kommune har vore positiv og vi har hatt besøk av formannskap og 

adminstrasjon.  Som tidlegare omtalt skapar dette forventning til oppfølging og vidare 

arbeid. 

  

Det hadde vore ønskeleg med ei tilbakemelding om kva som er tidsplan for handtering av 

våre innspel frå 2015 og 2017. 

  

  

Med venleg helsing 

Risnes Krins Grunneigarlag 

Audun Sylta 

leiar 

  

  

  

  


